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Abstract (en)
The support provided for a raised floor slab consists of a support foot (20, 21) and a support disc (29) which is arranged on an annular disc (23)
so that it can be levelled. In this arrangement, the annular disc (23) has a spherical plate and the support disc (29) has a central countersunk
spherical inner part (28), which can be firmly clamped between a spherical annular pressure plate (27) and the spherical part of the annular disc
(23). <IMAGE>

Abstract (de)
Die für eine Doppelbodenplatte vorgesehene Stütze besteht aus einem Stützenfuss (20,21) und einem Stützenteller (29), der nivellierbar auf
einem Ringteller (23) angeordnet ist. Dabei weist der Ringteller (23) eine kugelförmige Platte und der Stützenteller (29) eine zentrale versenkte
kugelförmige Innenpartie (28) auf, die zwischen eine kugelförmige Andruckringplatte (27) und den kugelförmigen Teil des Ringtellers (23) fest
einklemmbar ist.
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